
PRoToKÓŁ NR xxl/2009

z pru ebiegu obrad XXI Sesji Rady Gminy Świnice Warckie odbytej w dniu

25 lutego 2009r. w godz. 1000 - 1340.

XXI Sesję Rady Gminy Świnice Warckie otworzył i zebranych powitał

Przewodniczący Rady Gminy KrZySZtof Tutak.

Przewodniczący stwierdził, Że na stan 15 radnych obecnych jest 15 radnych, co Stanowr

quorum przy którym rada gminy moie obradowaó i podejmować uchwały.

Na wniosek Wójta Gminy Przewodniczący proponuje o włączenie do porządku obrad rady

uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu odnowy miejscowości Świnice Warckie'

Wniosek przyjęto jednogłośnie'

Przyjęto następujący porządek obrad sesji:

1. otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcte protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozrlanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.

4. Informacja o działalności Wójta Gminy między sesjanri.

5. Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady gminy.

6. Podjęcie uchwały w Sprawle:

1/ uchwalenia Statutu GOK,

2/ regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych

prowadzonych przez Gminę Świnicę Warckie.

3/ programu współpracy Gminy Świnice Warckię z organizac1ami pozarządowymi na

2009r.

4/ określenia warunków i trybu wspierania, w tym llnansowego rozwoju spońu

kwalifikowanego,

5 /wprowadzen iazm ianwUchwa leNrXV/ I41/2004zdn ia29 . l , l . 2004r .wsp raw ie

zawarcia porozumienia z Gminami Wartkowice, Dalików, Poddębice, Uniejów

dotyczącego realizacji zadania polegającego na odbiorze, tranSporcie

i unieszkodliwianiu zwłok zwierzęcych Z terenu tych gmin,

6l wyraŻenia zgody na wydzierŻawienie na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym

nieruchomośoi stanowiących własnośó gminy na rzecz dotychczasowych dzieriawców,
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7/ wprowadzenia zmian w budiecie gminy na rok 2009,

8/ zatwierdzenia Planu odnovrry miejscowości Świnice Warckię.

7. Interpelacje radnych.

8. Wolne vrmioski i informacje.

9. Zamknięcie sesji.

Ad. 1

Jak wyżej.

Ad.f

Protokół z XX sesji został wyłożony do wglądu' radni przyjęli go jednogłośnie bez uwag.

Ad. 3

Sprawozdanie złozył W ójt Gminy' nie wnięsiono uwag do sprawozdania / w załączeniu do

protokołu /.

wójt Gminy poinformował sołtysów, izeby pobrali druki dla mieszkańców

Zainteresowanych budową oczyszcza|ni przyzagrodowych _ potrzebne są dodatkowe

oświadczenia.

Ad .4

Informację złoŻył Wójt Gminy, nie wniesiono uwag do informacji / w załączeniu do

protokołu /.

Ad. 5

Sprawozdania złoiyli przewodniczący stałych komisji rady gminy _ nie wniesiono uwag

do złoionych sprawozdań.

Ad. 6

1/ projekt uchwały przedstawił z-ca wójta T. Bednaręk. nie wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXI/I46/2009 w sprawie uchwalęnia Statutu Gminnego ośrodka Kultury

przyjęto jednogłośnie.
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2/ projekt uchwały uzgodniony z ZNP przedstawił Wójt Gminy K. Próchniewicz, nie

wnięsiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXI1147lz0}9 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Świnice Warckie

przyjęto przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu.

3/ projekt uchwały przedstawił z-ca wójta T. Bednarek, nie wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXI/I48/2009 w sprawie programu współpracy Gminy Świnice Warckie z

organizacjami pozarządowymi na 2009r. przyjęto jednogłośnie.

4/ projekt uchwały przedstawiła skarbnik T. Żydczak, nie wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XXI/149/2009 w sprawie okręślenia warunków i trybu wspierania, w tym

finansowego rozwoju sportu kwalifikowanego przyjęto jednogłośnie.

5/ projekt uchwały przedstawiła sęketarz gminy M. Czochara

Radny Z' Ziółkowski

- jak to jest na terenię gminy Grabów. może zmienić punkt odbioru

sekrętarz wyjaśniła, ie Grabów nie ma punktu, Bedlno odbiera padlinę bezpośrednio od

rolników, a kwoty pobierane są zaleine od gatunku padłego zwierzęcia / wiek i rodzaj l.

Uchwałę Nr XXI/150/2009 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XV/141/2004 z

dnia 29.|1 .2OO4r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminami Wartkowice, Dalików'

Poddębice' Uniejów dotycząoego realizacji zwłok zwierzęcych z terenu tych gmin przyjęto

jednogłośnie.

6/ projekt uchwały przedstawiła seketarz gminy M. Czochara, nie wnięsiono uwag do

projektu.

Uchwałę Nr XXI/I51/2009 w sprawie wyra'ienia zgody na wydzierżawienie na okręs 10

lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości Stanowiących własność gminy na rzecz

dotychczasowych dzierżawców przyj ęto j ednogłośnie.

Przewodniczący ogłosił l0 min. przerwę.
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Po przerwie radny powiatowy Edward Cymmer poinformował o planowanych zmianach w

szpitalu w Łęczycy, gdzie w miejsce zlikwidowanego oddziału opieki długoterminowej

powstaje od 1 lipca 2009r. kardiologia inwazowa podległa pod szpital w CzęStochowie.

Szpital łęczycki będzie pobierał czynsz za udostępnienie pomieszczeń. Pacjenci będą

przyjmowani jak na kaŹdy inny oddział, jak zapewnia radny będzie to korzystna sytuacja

dla pacjentów.

Ponadto poinformował, Źe czynione są Starania o wykonanie drogi w Parskach -

w kięrunku gorzelni, będą też robione drogi przez Zby|czyce w kierunku Grabów

Leszno.

Będzie też prowadzone oznakowanie miejscowości, radny prosi o pomoc ladnych

i sołtysów w tym temacie.

7/ projekt zmian w budżecie gminy na 299r. przedstawiła skarbnik gminy.

Radni zwrócili uwagę, ie zapomina się o drogach w teręnie które były ujęte w

harmonogramie budowy dróg. Radni nie są przeciwni planom dotyczącym Zmlan w

Świnicach, ale o teren teŻ na1eŻy zadbaÓ. Chodzi głównie o drogi Piaski _ Gusin i do

Głogowca, na którę nie ma nawe1 dokumentacji oraz o drogę za sklepem w Kraskach w

kierunku Polusina.

W wyniku dyskusji zdecyclowano zaplanować wykonanie dokumentacji na drogę Piaski

Gusin.

Skarbnik gminy przel iczyła zmian5 .

Uchwałę Nr XXI/I52/2009 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok

2009 przyjęto przy j ednej osobie przeciwnej i jednej osobie wstrzymującej się od gtosu.

8/ projekt uchwały przedstawił z-ca wójta T. Bednarek' infbrmując'

spowoduje szansę pozyskania 500 tyś. zł ' a drogę w Głogowcu i ul.

wykonać składając inny wniosek o dofinansowanie.

Radni mają obawy do planów przedstawionych przez z-cę wójta,

koszty przy realizacji Projektu.

że przyjęcie uchwały

Faustyny planuje się

bo widzą dodatkowę

Uchwałę Nr XXI/153/2009 w sprawie zatwierdzenia Planu odnowy miejscowości Swinice

Warckie przyjęto przy jednej osobie wstrzymującej się od głosu.



Ad.7

Radna M. Part4owska

- pałac / po GS / w Świnicach straszy swoim wyglądem _ czy jest właściciel

Radny M. Stasiak

- cały czas musi być oczyszczana droga pod wiaduktem w Kraskach w czasie deszczu

trudno przejechać' czy można coś z tym zrobić

- w Stemplewie pozostały stodoły po spółdzielni

Radny B. Pacholczyk

- powinna być przeprowadzona kontrola w sklepach' czy alkohol sprzedawany jest zgodnre

z pozwoleniem

- rv gminie Wartkowice jest dofinansowanie dla dzieci na basen, a dzieci z naszej gminy

chodzące do szkoły w Sakowie są tego pozbawione

wójt Gminy poinformował:

. możliwe, ie Wańkowice otrzymały dotację na dofinansowanie do basenu dla dziect,

u nas też Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Świnickiej postalało się o środki na taki cel, alę to

nie są duże pieniądze - sprawa może Zostać wyjaśniona

. podobno poprzedni właściciel sprzedał ''pałac'', ale to prywatna nieruchomość

Radny Z' Ziółkowski

- czy bę<1ą posterunki Polici i w Grabowie i Świnicach

- co Z naszym oŚrodkiem zdrort ia

Wójt Gminy wyjaśnił, Że nadal będą posterunki Policji w Swinicach i Grabowie, a

odnośnie ośrodka z<lrowia, to w czwartek ma być podpisanie umo\\Y Z dr Witkowską

która przejmuje działalność od 1 marca br.

Ad. 8

Sołtys S. Augustyniak

. czy nie moŻna zwrócić uwagi nauczycielom. aby nie parkowali samochodów przed

ośrodkiem zdrowia- nie ma już miejsca dla pacjentów
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Z-ca wójta poinfotmował' że:

- dzieci uczące się w szkole w Sakowie mogą jechaó na basen ze środków Towarzystwa
. . ' - ' !

PrZyJ ac loł Zlem| swln|cKreJ.

. w Centrum Kształcenia na odległość na Wsiach wydano ponad l00 certyfikatów,

. problem ze sprzątaniem w GoK jest tylko w okresie gdy nie ma staiystów lub

pracowników inter.wencyj nych,

- GoK stara się o sprzęt nagłaśniający, Znów przygotowywany jest kolejny wniosek, może

tym razem się uda pozyskać środki.

- należy myśleó o planach odnow1'w poszczególnych wsiach. nrogą to być małe projekty.

Sołtys M. Andrze1czak

- czy Kosew mały wszedł w całości w Naturę 200L)

Wójt poinformował. ie gmina teŻ czeka na ostatecZny projekt.

Ad .9

W związku z wyczerpaniem porzą<1ku obrad Przewodniczący zultknął XXl Sesję Rady

Gminy Świnice Warckie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

l n spek to r

',llL,aLib'Ą,."*n

PI{Z!.woDN iCZĄ.Y
RAD\ (  i  N l  l r -Y

Krzysztttl Iiruk


